
1 
 

VII. 
 
 
 
 

Iktatószám: PH/701-4/2019. 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 

 

PÉNZÜGYI-ELLENŐRZŐ-

KÖZBESZERZÉSI BIZOTTSÁGA 
 

2019. március 27-én megtartott, 
n y í l t ,  s o r o s  üléséről 

 

 

46/2019. (III.27.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata 

Jegyzőkönyv hitelesítő személyének 
megállapítására 
 

47/2019. (III.27.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata 

Napirend megállapítására 
 

48/2019. (III.27.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata 

Javaslat a közrend, közbiztonság helyzetéről és a 
Jászladányi Rendőrőrs munkájáról szóló 
beszámoló elfogadására 
 

49/2019. (III.27.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata 

Javaslat a Közterület Felügyelők 2018. évi 
munkájáról szóló beszámoló elfogadására 
 

50/2019. (III.27.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata 

Javaslat a Mezőőrök 2018. évi munkájáról szóló 
beszámoló elfogadására 
 

51/2019. (III.27.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata 

Javaslat a Nonprofit szervezetek 2018. évi 
támogatás felhasználásáról szóló beszámolói 
elfogadására 
 

52/2019. (III.27.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata 

Javaslat a Képviselő-testületi ülésen napirendi 
pont felvételére 
 

53/2019. (III.27.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata 

Javaslat az Arany Ősz Nyugdíjas Klub 
támogatására 
 

54/2019. (III.27.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata 

Javaslat a Jászladányi Postagalambsport 
Egyesületet támogatására 
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55/2019. (III.27.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata 

Javaslat a Jászladányi Roma Nemzetiségi 
Önkormányzat támogatására 
 

56/2019. (III.27.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata 

Javaslat a Gyermekek Mosolyáért Közalapítvány 
támogatására 
 

57/2019. (III.27.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata 

Javaslat az Egyetértés Sportegyesület 
támogatására 
 

58/2019. (III.27.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata 

Javaslat az Életet az éveknek Hagyományőrző 
Klub támogatására 
 

59/2019. (III.27.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata 

Javaslat az Új Iskoláért Alapítvány támogatására 
 

60/2019. (III.27.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata 

Javaslat a Jászladányi Fiatalok Továbbtanulását 
Segítő Alapítvány támogatására 
 

61/2019. (III.27.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata 

Javaslat a Csillogó Szemekért Alapítvány 
támogatására 
 

62/2019. (III.27.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata 

Javaslat a Jászladányi Környezetvédő Nyugdíjas 
Klub támogatására 
 

63/2019. (III.27.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata 

Javaslat a Jászladányi Polgárőr Egyesület 
támogatására 
 

64/2019. (III.27.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata 

Javaslat a Magyar Vöröskereszt támogatására 
 

65/2019. (III.27.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata 

Javaslat a Nagycsaládosok Egyesülete 
támogatására 
 

66/2019. (III.27.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata 

Javaslat az Összhang Művészeti 
Tehetséggondozó Alapítvány támogatására 
 

67/2019. (III.27.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata 

Javaslat a Jászladányért Egyesület támogatására 
 

68/2019. (III.27.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata 

Javaslat a Jászladány Biztonságáért Alapítvány 
támogatására 
 

69/2019. (III.27.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata 

Javaslat a nem helyi nonprofit szervezetek 
támogatására 
 

70/2019. (III.27.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata 

Javaslat a NÜVI a képviselő-testület két ülése 
között a közmunka programokban 
foglalkoztatottak által végzett munkákról szóló 
beszámolója elfogadására 
 

71/2019.(III.27.) számú Pénzügyi-
Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottsági 
határozat 
 

Javaslat a TV2 ajánlatának elfogadására 
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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
 
Készült: 2019. március 27-én Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület 
PÉNZÜGYI-ELLENŐRZŐ-KÖZBESZERZÉSI BIZOTTSÁGA n y í l t,  s o r o s ülésén 
a Polgármesteri Hivatal dísztermében. 

 
 
Jelen vannak:   

  
Bagi Zsolt Arnold 
Bertalan László 
Tóth Imre 
Gyárfás Lajos 
Major Antal  
Drávuczné Karkus Zsuzsanna 
  

    6 fő bizottsági tag 
 
Tanácskozási joggal jelenlévők: 
  
 Lovász Imre jegyző 
 Bertalanné Drávucz Katalin polgármester  
 Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető 
 Lajosné Kiss Klára intézményvezető 
 Müllerné Braun Erika  intézményvezető 
 Göröcs László mb. intézményvezető 
 Kun Adrienn mb. intézményvezető  
 Garicsné Holló Hajnalka közterület felügyelő 
 Szabó László mezőőr 
 Gavaldik Zsolt mezőőr 
  
  
Bagi Zsolt Arnold bizottság elnöke: tisztelettel köszönti a bizottság tagjait és a 
megjelenteket. Megállapítja, hogy a bizottság 7 tagjából 6 fő jelen van, az ülés 
határozatképes. Donkó Veronika előre jelezte távolmaradása okát. Javasolja, hogy a bizottság 
üléséről készült jegyzőkönyvet Tóth Imre hitelesítse.   

Hozzászólás, javaslat nem hangzik el. 

Bagi Zsolt Arnold bizottság elnöke: szavazásra teszi ki az, aki elfogadja Tóth Imrét 
jegyzőkönyv hitelesítőnek? A bizottság  6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja és a 
következő határozatot hozza: 
 
 
46/2019. (III.27.) számú Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság határozata 
Jegyzőkönyv hitelesítő személyének megállapítására 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-
Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság a 2019. március 27-i Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság jegyzőkönyvének hitelesítésére Tóth Imrét jelöli ki.  
 
Erről értesül:  
 

 1./  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság   
 
Bagi Zsolt Arnold elnök: A meghívót, és a napirendi pontokhoz tartozó előterjesztéseket 
mindenki megkapta írásban. Kívánják-e a napirendet kiegészíteni, módosítani?  
 

Hozzászólás javaslat nem hangzik el. 

 

Bagi Zsolt Arnold elnök szavazásra teszi, ki fogadja el a hét nyílt és egy zárt napirendi 
pontból álló napirendet, melyet a bizottság  6 igen szavazattal egyhangúlag elfogad és a 
következő határozatot hozza: 
 
47/2019. (III.27.) számú Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság határozata 
Napirend megállapítására 
 

 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottsága a 2019. március 27-i soros ülés napirendjét a 
következőképpen fogadja el: 

 

N a p i r e n d :  

 

1./ Beszámoló a közrend, közbiztonság helyzetéről és a Jászladányi Rendőrőrs 
munkájáról 
Előadó: Jászberény Város Rendőrkapitánya, 
 Jászladányi Rendőrőrs parancsnoka 
 

2./ Beszámoló a Közterület Felügyelők 2018. évi munkájáról 
Előadó: Közterület felügyelők 
 

3./ Beszámoló a Mezőőrök 2018. évi munkájáról, különös tekintettel a gazdák és 
gazdálkodó egységek környezetvédelmi tevékenységére 
Előadó: Mezőőrök 
 

4./ Nonprofit szervezetek beszámolója a 2018. évi támogatás felhasználásáról 
Előadó: Nonprofit szervezetek vezetői 
 

5./ Javaslat a nonprofit szervezetek 2019. évi támogatásának felosztására 
Előadó: Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető 
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6./ A NÜVI beszámolója a képviselő-testület két ülése között a közmunka 
programokban foglalkoztatottak által végzett munkákról 
Előadó: NÜVI intézményvezető 
 

7./ Előterjesztés a TV2 ajánlatának megtárgyalására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
 

Zárt ülés 
 
8./ Előterjesztés a Jászladány József Attila u. 34. szám (726/2 hrsz.) alatti ingatlan 

értékesítési ajánlatának megtárgyalására  
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 

 
 

1. NAPIRENDI   PONT 

Beszámoló a közrend, közbiztonság helyzetéről és a Jászladányi Rendőrőrs munkájáról 
Előadó: Jászberény Város Rendőrkapitánya, 

  Jászladányi Rendőrőrs parancsnoka 
 

Bagi Zsolt Arnold bizottság elnöke: Az írásos anyagot mindenki megkapta. A rendőrség 
részéről nincs jelen előadó.  

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: A holnapi képviselő-testületi ülésen vesznek 
részt.  

Bagi Zsolt Arnold elnök: Kérdezi, van-e valakinek kérdése, véleménye az írásos anyaggal 
kapcsolatban? 

Bertalan László: Nagyon figyelmesen átolvasta az anyagot. Van, amit nem teljesen ért, és 
van olyan, amivel nem ért egyet, de a kérdéseit majd a holnapi testületi ülésen teszi fel, ha 
lesz aki megválaszolja.  

Major Antal: Szintén átolvasta az anyagot, amelyből kitűnik, hogy Jászladány nagyközség a 
járáson belül milyen fertőzött bűnügyi szempontból. Megdöbbent, amikor a zárt ülés 
napirendjén szereplő írásos anyagban olvasta, hogy az ingatlant értékesíteni kívánó tulajdonos 
a József Attila utcáról azt írja, hogy normális életvitelre nem alkalmas a kábítószer 
kereskedelem és fogyasztás folyamatos jelenléte miatt. A holnapi képviselő-testületi ülésen 
nem tud részt venni, ezért kéri, hogy kérdését, mely szerint a többi utca is ennyire fertőzött-e, 
tegyék fel a bizottság nevében.  

Bagi Zsolt Arnold elnök: Fel fogják tenni ezt a kérdést, neki is feltűnt, hogy erről egyáltalán 
nincs szó a beszámolóban. Kérdezi, van-e további kérdés, javaslat? 

 
Hozzászólás javaslat nem hangzik el. 

 

Bagi Zsolt Arnold elnök, szavazásra teszi ki az aki, a Képviselő-testületnek elfogadásra 
javasolja a közrend, közbiztonság helyzetéről és a Jászladányi Rendőrőrs munkájáról szóló 
beszámolót az előterjesztés szerinti tartalommal, azzal a kiegészítéssel, hogy a Képviselő-
testületi ülésén válaszolják meg a bizottság kérdését, mely szerint a József Attila utcán kívül 
más utcákban is folyamatos-e a kábítószer jelenléte? A bizottság 6 igen szavazattal 
egyhangúlag elfogadja a javaslatot és a következő határozatot hozza: 
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48/2019.(III.27.) számú Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottsági határozat 
Javaslat a közrend, közbiztonság helyzetéről és a Jászladányi Rendőrőrs munkájáról 
szóló beszámoló elfogadására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek elfogadásra 
javasolja a közrend, közbiztonság helyzetéről és a Jászladányi Rendőrőrs munkájáról 
szóló beszámolót az előterjesztés szerinti tartalommal, azzal a kiegészítéssel, hogy a 
Képviselő-testületi ülésén válaszolják meg a bizottság kérdését, mely szerint a József 
Attila utcán kívül más utcákban is folyamatos-e a kábítószer jelenléte. 
 
Erről értesül:   

 1./ Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság tagjai helyben 
 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 
 
 
2. NAPIRENDI   PONT 

Beszámoló a Közterület Felügyelők 2018. évi munkájáról 
Előadó: Közterület-felügyelők 
 

Bagi Zsolt Arnold bizottság elnöke: Az írásos anyagot mindenki megkapta. Kérdezi Garicsné 
Holló Hajnalkát, kívánja-e kiegészíteni, összefoglalni az írásos anyagot? 

Garicsné Holló Hajnalka: Nem kíván kiegészítéssel élni, de az esetleges kérdésekre szívesen 
válaszol. 

Bagi Zsolt Arnold elnök: Számára a közelmúlt egyik legjobban összeszedett beszámolója ez. 
Megköszöni a közterület-felügyelet munkáját. Kérdezi, van-e valakinek kérdése, észrevétele a 
napirendi ponttal kapcsolatban? 

 
Hozzászólás javaslat nem hangzik el. 

 

Bagi Zsolt Arnold elnök, szavazásra teszi ki az aki, elfogadásra javasolja a képviselő-
testületnek a közterület felügyelők 2018. évi munkájáról szóló beszámolót az előterjesztés 
szerint? A bizottság 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja a javaslatot és a következő 
határozatot hozza: 
 
49/2019.(III.27.) számú Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottsági határozat 
Javaslat a Közterület Felügyelők 2018. évi munkájáról szóló beszámoló elfogadására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek elfogadásra 
javasolja a Közterület Felügyelők 2018. évi munkájáról szóló beszámolót, az 
előterjesztés szerinti tartalommal. 
 
Erről értesül:   

 1./ Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság tagjai helyben 
 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 
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3. NAPIRENDI   PONT 

Beszámoló a Mezőőrök 2018. évi munkájáról, különös tekintettel a gazdák és 
gazdálkodó egységek környezetvédelmi tevékenységére 
Előadó: Mezőőrök 
 

Bagi Zsolt Arnold bizottság elnöke: Az írásos anyagot mindenki megkapta. Kérdezi Szabó 
Lászlót és Gavaldik Zsoltot, kívánják-e kiegészíteni, összefoglalni a napirendi pontot? 

Szabó László: Nem kívánják kiegészíteni. 

Bagi Zsolt Arnold elnök: Kérdezi, van-e valakinek kérdése, észrevétele a napirendi ponttal 
kapcsolatban? 

Major Antal: Ahogyan az előzőt, úgy ezt is egy jó beszámolónak tartja. A statisztikai részben 
látható, hogy több tetten érés is volt, kérdezi, hogy bírság került-e kiszabásra ezekben az 
esetekben. 

Szabó László: Ezek csak az ellenőrzések, igazoltatások. Szabálysértés is történt, összesen két 
alkalommal.  

Major Antal: De bírságolás nem történt? 

Szabó László: Szabálysértési bírság került kiszabásra, tehát megbüntették a szabálysértőket. 
Egy esetben falopás, egy esetben pedig szénalopás történt.   

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: Korábban döntött a testület a mezőőrök 
munkaidejének módosításáról. Az elmúlt héten látott jegyzőkönyveket a mezőőrség 
intézkedéseiről, fényképekkel, az eljárás menetével. Ezekkel korábban nem találkozott, de 
mint megtudta eddig is készültek ilyen jegyzőkönyvek, csak nem kerültek a bejövő postába. 
Az időpontokból számára úgy tűnik, hogy a megváltozott munkaidőben hatékonyabb tud 
lenni a munkavégzés. De lehet, hogy ennek csak az az oka, hogy most nem tudják 
kiszámítani, hogy mikor dolgoznak a mezőőrök. Számára nagyon pozitív volt, hogy 
találkozott ezekkel a jegyzőkönyvekkel.  

Szabó László: Úgy gondolja, hogy nincs összefüggés, a jegyzőkönyvek nagy része még a 
munkaidő módosítása előtt készült. Természetesen azóta is készültek jegyzőkönyvek, és 
folyamatosan dolgoznak ezen, de mégsem voltak elég hatékonyak, hiszen nem értek tetten 
egyetlen szemetelőt sem. Továbbra is próbálják megelőzni, és tetten érni az elkövetőket. Ha 
megáll egy autó, azonnal ellenőrzik, de az igazoltatottak között egyetlen szemetelő sem volt. 
Nagy változásokat nem tapasztalnak. Azt gondolta, hogy a 12 és 13 óra közötti időszak 
alkalmas lesz arra, hogy az illegális szemetelőket tetten érjék. Az esti órákban is figyelik a 
hazaérkezőket, de nyilván egyszerre csak egy úton tudják ezt megtenni. Jegyzőkönyvek akkor 
készülnek, amikor valamilyen személyes iratot találnak a kidobott szemétben. Arról is készül 
feljegyzés ha nem találnak, illetve térképet is készítenek, hogy segítsék a NÜVI munkáját, 
hogy a szemetet össze tudják majd szedni. Úgy látják, hogy nagy lendülettel indult a munka, 
de mégis úgy érzik, most megállt egy kicsit.  

Bertalan László: Véleménye szerint a közterület-felügyelet és a mezőőrség együttesen kell, 
hogy fellépjen a szemeteléssel szemben. Bízik benne, hogy hamarosan el fog terjedni az, hogy 
aki szemetel, azt utolérik, és megbírságolják. Az elmúlt héten két olyan ingatlanra került 
kiosztásra 20, illetve 30 szemeteszsák, amelyen állt a szemét. Megígérték, hogy össze fogják 
szedni. Nem szabad abbahagyni ezt a munkát és előbb vagy utóbb meg fogja hozni a 
gyümölcsét. A lényeg, hogy fogjanak össze, és jelezzenek egymásnak. És rá kell bírni a 
lakosokat, hogy szedjék össze a saját szemetüket. Ahogyan a kóbor ebek problémáját is 
sikerült megoldani, úgy ezzel sem lesz másként, csak össze kell fogniuk. Ha úgy érzik, hogy 
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elakadt a munka, inkább kérjenek segítséget. Véleménye szerint ez az egyik legnagyobb 
probléma most a településen a drog jelenléte mellett.  

Szabó László: Elsősorban a külterületről beszélt, de van összefüggés a bel- és külterület 
között, hiszen az a szemét, amit nem Regio-Kom-os zsákban tesznek ki a kuka mellé, az ott is 
marad, és előbb utóbb kikerülnek a határba.  

Bertalan László: Sok esetben pedig lakatlan, romos házak udvarára pakolják át a szemetet. 
Ezeket kell felderíteni és komoly bírságot kiszabni.  

Lovász Imre jegyző: Tudomása szerint ez a probléma most kormányzati szinten is előtérbe 
került, ugyanis tervezet szintjén már megjelent, hogy bűncselekmény lesz a szemetelés. Ha 
ezt elfogadják, akkor sokkal nagyobb erőkkel tudnak majd ellene harcolni. Sok esetben hiába 
szabnak ki bírságot, az érintettnek nincs bejelentett jövedelme, így nem tudják behajtani rajta. 
Sok olyan eset is van, hogy a nyugdíjfolyósító adatszolgáltatása alapján megkeresik a céget, 
ahol az illető dolgozik, hogy tiltsa le a jövedelméből, és jön vissza a válasz, hogy azzal a 
nappal már kijelentették.  

Bagi Zsolt Arnold bizottság elnöke kérdezi van-e valakinek további kérdése, észrevétele az 
elhangzottakkal vagy az írásos anyaggal kapcsolatban? 

 
Hozzászólás javaslat nem hangzik el. 

 

Bagi Zsolt Arnold elnök, szavazásra teszi ki az aki, elfogadásra javasolja a képviselő-
testületnek a Mezőőrök 2018. évi munkájáról szóló beszámolót az előterjesztés szerint? A 
bizottság 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja a javaslatot és a következő határozatot 
hozza: 
 
50/2019.(III.27.) számú Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottsági határozat 
Javaslat a Mezőőrök 2018. évi munkájáról szóló beszámoló elfogadására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottsága megtárgyalta és elfogadásra javasolja a Képviselő-
testületnek a Mezőőrök 2018. évi munkájáról szóló beszámolót az előterjesztés szerinti 
tartalommal.  
 
Erről értesül:   

 1./ Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság tagjai helyben 
 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 
 
 
4. NAPIRENDI   PONT 

Nonprofit szervezetek beszámolója a 2018. évi támogatás felhasználásáról 
Előadó: Nonprofit szervezetek vezetői 

 
Bagi Zsolt Arnold bizottság elnöke: Az írásos anyagot megkapták, a nonprofit szervezetek 
vezetői a képviselő-testületi ülésen vesznek részt. Kérdezi, van-e valakinek kérdése, javaslata 
az írásos anyaggal kapcsolatban? 

Mezei Norbert: Minden beszámoló beérkezett, és minden nonprofit szervezet elszámolt a 
kapott támogatással.  

Bagi Zsolt Arnold bizottság elnöke kérdezi van-e valakinek kérdése? 
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Hozzászólás javaslat nem hangzik el. 

 

Bagi Zsolt Arnold elnök, szavazásra teszi ki az aki, elfogadásra javasolja a képviselő-
testületnek, a nonprofit szervezetek 2018. évi támogatás felhasználásáról szóló beszámolóját 
az előterjesztés szerint? A bizottság 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja a javaslatot és 
a következő határozatot hozza: 

 
51/2019.(III.27.) számú Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottsági határozat 
Javaslat a Nonprofit szervezetek 2018. évi támogatás felhasználásáról szóló beszámolói 
elfogadására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ellenőrző-Köz-
beszerzési Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja a 
Nonprofit szervezetek 2018. évi támogatás felhasználásáról szóló beszámolót, az 
előterjesztés szerinti tartalommal. 
 
Erről értesül:   

 1./ Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság tagjai helyben 
 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 
 
 

5. NAPIRENDI    PONT    

Javaslat a nonprofit szervezetek 2019. évi támogatásának felosztására 
Előadó: Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető 
 

Bagi Zsolt Arnold bizottság elnöke: Az írásos anyagot mindenki megkapta. Kérdezi Mezei 
Norbert pénzügyi osztályvezetőt, kívánja-e kiegészíteni, összefoglalni a napirendi pontot? 

Mezei Norbert: Az előző évekhez hasonlóan elkészítette az írásos anyagot. A 2019. évi 
költségvetésben 3 millió forintot terveztek a civil szervezetek támogatására. Kiküldésre 
kerültek a felkérő levelek azoknak a szervezeteknek, akik minden évben szoktak támogatást 
kérelmezni, valamint érkezett még ezen kívül is néhány kérelem. Egy kérelem érkezett még, 
amely nem szerepel az írásos anyagban, amelyet az Országos Egyesület a Mosolyért 
Közhasznú Egyesület küldött. Ők a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Mentőállomás részére 
kérnek segítséget, különböző fejlesztések megvalósítására. Összeget nem jelöltek meg. Az 
írásos anyag a megszokott táblázatot tartalmazza. Amely szervezet jelölt meg pontos összeget 
a kérelmében, ott az összeget beírták, ahol csillag van a táblázatban, ott kérelem érkezett, de 
nem jelöltek meg pontos összeget. A Jászladányi Gazdakör és a Gaál István Helytörténeti kör 
az idei évben nem kért támogatást. A helytörténeti kör kérelmében leírta, hogy nem kér 
támogatást, mert saját forrásból szeretné fenntartani tevékenységét, a gazdakör pedig jelezte, 
hogy nem tudnak részt venni az önkormányzati rendezvényeken, ezért inkább nem kérnek 
támogatást sem. Összegszerűen 2.575.000.- forint jött ki a kért támogatásokat összeadva, de 
aki nem jelölt meg összeget azzal nem tudott számolni, az nem szerepel benne. Kéri a 
bizottságot és majd a képviselő-testületet, hogy ossza fel a rendelkezésre álló keretet. 

Bagi Zsolt Arnold bizottság elnöke: Kérdezi, van-e valakinek kérdése, javaslata a támogatás 
felosztásával kapcsolatban? 

Bertalan László: Javasolja, hogy mindenki kapja meg azt az összeget, amelyet kérelmezett, 
aki pedig nem jelölt meg összeget, az a tavalyi évben kapott támogatási összeget kapja meg. 
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Aki a tavalyi évben nem kapott támogatást az idén se kapjon. Ezt összeadva marad 265.000.- 
forint tartalék is.  

Bagi Zsolt Arnold bizottság elnöke: A Segítő szívvel alapítványról mit lehet tudni? 

Mezei Norbert: Kérelmükkel megkeresték az önkormányzatot. A budapesti II. számú 
gyermekklinika részére szeretnének vásárolni két darab 24 órás vérnyomásmérő monitort. 
Összeget nem jelöltek meg.  

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: Nem helyi szervezetről van szó, dönthetnek úgy 
is, hogy nem támogatják, de szerette volna, ha a képviselő-testület dönt róla.  

Tóth Imre: Úgy gondolja, hogy az ilyen jellegű alapítványok támogatását meg kell hagyni a 
városoknak. Az önkormányzatnak nincs anyagi lehetősége ezek támogatására, nekik a helyi 
szervezetekkel kell törődniük. Nem javasolja a Segítő szívvel jó szándékkal és az Országos 
Egyesület a Mosolyért szervezetek támogatását.  

Major Antal: Egyet ért a Bertalan László által javasoltakkal.  

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: A roma nemzetiségi önkormányzat részére 
szükséges a kért 60.000.- forint támogatás? 

Lovász Imre jegyző: Tönkre ment a számítógépük és ahhoz, hogy a munkájukat el tudják 
látni célszerű lenne valamilyen számítógépet vásárolni.  

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: Gondolatébresztőként szeretne még néhány szót 
szólni. Minden évben szokta támogatni az önkormányzat a rendőrség munkáját. Korábbi 
években április 24-én egy állófogadás keretében vendégelték meg a rendőrőrs dolgozóit és 
köszönték meg az éves munkájukat. Ezt követően áttértek arra, hogy minden évben 
valamilyen fejlesztéssel próbálják javítani a munkakörülményeiket. A tavalyi évben az udvar 
rendbe tétele volt tervben, de nem valósult meg. Az idei évre viszont már be lett ütemezve. 
Egy olyan gondolat fogalmazódott meg benne, hogy vannak olyan helyi rendőrök, akik itt 
élnek, itt dolgoznak a településen, a településért és itt is akarnak maradni és kiemelkedő 
teljesítményt nyújtanak munkájuk végzése során. Gondolkodhatnának azon, hogy akár 
Jászladány Közszolgálatáért díjban részesíthetnék ezeket a dolgozókat, vagy a Képviselő-
testület megköszönhetné munkájukat valamilyen módon. Ők nem önkormányzati dolgozók, 
az ő munkájukba nem fognak belelátni. Ebben a két személyben érzi azt a tenni akarást, 
amelyet jó lenne valahogy megköszönni nekik. Inkább elvi, erkölcsi köszönetre gondol, nem 
feltétlenül tárgyjutalomra. Azt is tudni kell, hogy külön engedélyt kell kérni ahhoz, hogy a 
rendőröknek valamilyen jutalmat adjon az önkormányzat. Ez csak egy lehetőség, azért hozta 
fel, hogy beszéljenek róla. A közszolgálatért díjról az áprilisi ülésen dönt a képviselő-testület, 
azonban ezt célszerű lenne Szent-György napon, április 24-én átadni. A határidőre tekintettel 
a holnapi képviselő-testületi ülésen dönthetnének is róla, mivel még engedélyt is kell kérni. 

Bertalan László: Két személyről esett szó. Javasolná a harmadik Jászladányon élő rendőr 
munkájának a megköszönését is. Bár ő nem járőr, nem látható annyira a munkája, de 
tudomása szerint a nyomozati munkához nagyon sokat hozzá tesz. 

Gyárfás Lajos: A nonprofit szervezetek támogatásából van lehetőség anyagi támogatást 
nyújtani részükre? 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: Nem gondolt pénzjutalomra, csak egy jelképes 
ajándékcsomagra.  

Tóth Imre: Véleménye szerint vásárlási utalvány lenne a legcélszerűbb. 

Bagi Zsolt Arnold elnök: És milyen értékben? 
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Tóth Imre: 50.000.- forint. 

Lovász Imre: Erre van lehetőség, viszont nem ebből a forrásból. A bizottság tegyen 
javaslatot a Képviselő-testületnek, hogy vegye fel napirendi pontként a holnapi zárt ülésére. 
Viszont ha Jászladány Közszolgálatáért Díjat szeretnének adományozni, akkor 30.000.- forint 
értékű tárgyjutalom adására van lehetőség.  

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: Az sem kevés.  

Bagi Zsolt Arnold elnök: Kérdezi, van-e valakinek más javaslata? 

 
Hozzászólás, javaslat nem hangzik el. 

 

Bagi Zsolt Arnold elnök, szavazásra teszi ki az aki, a képviselő-testületnek javasolja, hogy 
2019. március 28-i zárt ülésének napirendjére vegye fel a „Jászladány Közszolgálatért Díj 

odaítélése” napirendi pontot? A bizottság 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja a 
javaslatot és a következő határozatot hozza: 

 
52/2019.(III.27.) számú Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottsági határozat 
Javaslat a Képviselő-testületi ülésen napirendi pont felvételére 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottsága a Képviselő-testületnek javasolja, hogy 2019. március 28-i 
zárt ülésének napirendjére vegye fel a „Jászladány Közszolgálatért Díj odaítélése” 
napirendi pontot. 
 
Erről értesül:   

 1./ Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság tagjai helyben 
 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 

 

Bagi Zsolt Arnold elnök: Kérdezi, a nonprofit szervezetek támogatásával kapcsolatban van-e 
valakinek további kérdése, észrevétele? 

 
Hozzászólás, javaslat nem hangzik el. 

 

Bagi Zsolt Arnold elnök szavazásra teszi, ki az, aki javasolja a Képviselő-testületnek, hogy 
az Arany Ősz Nyugdíjas Klubot 2019. évben 50.000.- forinttal támogassa? A bizottság 6 igen 
szavazattal egyhangúlag elfogadja a javaslatot, és a következő határozatot hozza: 

 

53/2019. (III.27.) Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság határozata 
Javaslat az Arany Ősz Nyugdíjas Klub támogatására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek javasolja, hogy az 
Arany Ősz Nyugdíjas Klubot 2019. évben 50.000.- forint összegben támogassa a civil 
szervezetek támogatására elkülönített keretből. 
 
Erről értesül:   

 1./ Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság tagjai helyben 
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 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 
 
Bagi Zsolt Arnold elnök szavazásra teszi, ki az, aki javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 
Jászladányi Postagalambsport Egyesületet 2019. évben 50.000.- forinttal támogassa? A 
bizottság 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja a javaslatot, és a következő határozatot 
hozza: 
 
54/2019. (III.27.) Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság határozata 
Javaslat a Jászladányi Postagalambsport Egyesületet támogatására 

 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek javasolja, hogy a 
Jászladányi Postagalambsport Egyesületet 2019. évben 50.000.- forint összegben 
támogassa a civil szervezetek támogatására elkülönített keretből. 
 
Erről értesül:   

 1./ Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság tagjai helyben 
 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 
 
Bagi Zsolt Arnold elnök szavazásra teszi, ki az, aki javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 
Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzatot 2019. évben 60.000.- forinttal támogassa? A 
bizottság 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja a javaslatot, és a következő határozatot 
hozza: 
 
55/2019. (III.27.) Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság határozata  
Javaslat a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat támogatására 

 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek javasolja, hogy a 
Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzatot 2019. évben 60.000.- forint 
összegben támogassa a civil szervezetek támogatására elkülönített keretből. 
 
Erről értesül:   

 1./ Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság tagjai helyben 
 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 
 
Bagi Zsolt Arnold elnök szavazásra teszi, ki az, aki javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 
Gyermekek Mosolyáért Közalapítványt 2019. évben 70.000.- forinttal támogassa? A bizottság 
6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja a javaslatot, és a következő határozatot hozza: 
 
56/2019. (III.27.) Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság határozata  
Javaslat a Gyermekek Mosolyáért Közalapítvány támogatására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek javasolja, hogy a 
Gyermekek Mosolyáért Közalapítványt 2019. évben 70.000.- forint összegben 
támogassa a civil szervezetek támogatására elkülönített keretből. 
 
Erről értesül:   

 1./ Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság tagjai helyben 
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 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 
 
Bagi Zsolt Arnold elnök szavazásra teszi, ki az, aki javasolja a Képviselő-testületnek, hogy 
az Egyetértés Sportegyesületet 2019. évben 800.000.- forinttal támogassa? A bizottság 6 igen 
szavazattal egyhangúlag elfogadja a javaslatot, és a következő határozatot hozza: 
 
57/2019. (III.27.) Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság határozata  
Javaslat az Egyetértés Sportegyesület támogatására 

 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek javasolja, hogy az 
Egyetértés Sportegyesületet 2019. évben 800.000.- forint összegben támogassa a civil 
szervezetek támogatására elkülönített keretből. 
 
Erről értesül:   

 1./ Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság tagjai helyben 
 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 
 

Bertalan László: Módosítaná korábbi javaslatát, és javasolja, hogy az Életet az éveknek 
Hagyományőrző Klub is 50.000.- forint támogatásban részesüljön a másik két nyugdíjas 
klubhoz hasonlóan, legyenek egyformán kezelve. 

Tóth Imre: Nem feltétlenül kell, nem egyformák a klubok sem.  

Bertalan László: Úgy látja, hogy sok változás történt az utóbbi időben. 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: Úgy látja, hogy az Életet az éveknek új 
lendületet kapott, örökbe fogadták például a művelődési ház előtti kertet, és vállalták, hogy 
rendben tartják. Véleménye szerint most éppen a Környezetvédő Nyugdíjas Klub az, amelyik 
kicsit veszített a lendületből, a másik kettő pedig megindult.  

Kun Adrienn: Egyet ért, valóban úgy tűnik, hogy az Életet az éveknek Hagyományőrző Klub 
szeretne felzárkózni. Úgy gondolja, hogy nagy érvágás volt a környezetvédőknek, hogy 
elvesztették vezetőjüket, emiatt még nem találják a helyüket egyelőre. A másik két klubbon 
érződik, hogy szeretnének tevékenyen részt venni a település életében. Egyet ért Bertalan 
Lászlóval, véleménye szerint ösztönzőleg hatna rájuk, ha azt látnák, hogy egyformán vannak 
kezelve.  
  

 Hozzászólás, javaslat nem hangzik el. 

 

Bagi Zsolt Arnold elnök szavazásra teszi, ki az, aki javasolja a Képviselő-testületnek, hogy 
az Életet az éveknek Hagyományőrző Klubot 2019. évben 50.000.- forinttal támogassa? A 
bizottság 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja a javaslatot, és a következő határozatot 
hozza: 
 
58/2019. (III.27.) Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság határozata  
Javaslat az Életet az éveknek Hagyományőrző Klub támogatására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek javasolja, hogy az 
Életet az éveknek Hagyományőrző Klubot 2019. évben 50.000.- forint összegben 
támogassa a civil szervezetek támogatására elkülönített keretből. 
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Erről értesül:   

 1./ Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság tagjai helyben 
 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 
 
Bagi Zsolt Arnold elnök szavazásra teszi, ki az, aki javasolja a Képviselő-testületnek, hogy 
az Új Iskoláért Alapítványt 2019. évben 25.000.- forinttal támogassa? A bizottság 6 igen 
szavazattal egyhangúlag elfogadja a javaslatot, és a következő határozatot hozza: 
 
59/2019. (III.27.) Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság határozata  
Javaslat az Új Iskoláért Alapítvány támogatására 

 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek javasolja, hogy az 
Új Iskoláért Alapítványt 2019. évben 25.000.- forint összegben támogassa a civil 
szervezetek támogatására elkülönített keretből. 
 
Erről értesül:   

 1./ Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság tagjai helyben 
 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 
 
Bagi Zsolt Arnold elnök szavazásra teszi, ki az, aki javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 
Jászladányi Fiatalok Továbbtanulását Segítő Alapítványt 2019. évben 300.000.- forinttal 
támogassa? A bizottság 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja a javaslatot, és a 
következő határozatot hozza: 
 
60/2019. (III.27.) Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság határozata  
Javaslat a Jászladányi Fiatalok Továbbtanulását Segítő Alapítvány támogatására 

 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek javasolja, hogy a 
Jászladányi Fiatalok Továbbtanulását Segítő Alapítványt 2019. évben 300.000.- forint 
összegben támogassa a civil szervezetek támogatására elkülönített keretből. 
 
Erről értesül:   

 1./ Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság tagjai helyben 
 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 
 
Bagi Zsolt Arnold elnök szavazásra teszi, ki az, aki javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 
Csillogó Szemekért Alapítványt 2019. évben 80.000.- forinttal támogassa? A bizottság 6 igen 
szavazattal egyhangúlag elfogadja a javaslatot, és a következő határozatot hozza: 
 
61/2019. (III.27.) Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság határozata  
Javaslat a Csillogó Szemekért Alapítvány támogatására 

 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek javasolja, hogy a 
Csillogó Szemekért Alapítványt 2019. évben 80.000.- forint összegben támogassa a 
civil szervezetek támogatására elkülönített keretből. 
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Erről értesül:   
 1./ Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság tagjai helyben 
 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 
 

Bagi Zsolt Arnold elnök szavazásra teszi, ki az, aki javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 
Jászladányi Környezetvédő Nyugdíjas Klubot 2019. évben 50.000.- forinttal támogassa? A 
bizottság 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja a javaslatot, és a következő határozatot 
hozza: 

 
62/2019. (III.27.) Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság határozata  
Javaslat a Jászladányi Környezetvédő Nyugdíjas Klub támogatására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ellenőrző-Köz-
beszerzési Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek javasolja, hogy a 
Jászladányi Környezetvédő Nyugdíjas Klubot 2019. évben 50.000.- forint összegben 
támogassa a civil szervezetek támogatására elkülönített keretből. 
 
Erről értesül:   

 1./ Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság tagjai helyben 
 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 
 
Bagi Zsolt Arnold elnök szavazásra teszi, ki az, aki javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 
Jászladányi Polgárőr Egyesületet 2019. évben 1.000.000.- forinttal támogassa? A bizottság 6 
igen szavazattal egyhangúlag elfogadja a javaslatot, és a következő határozatot hozza: 
 
63/2019. (III.27.) Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság határozata  
Javaslat a Jászladányi Polgárőr Egyesület támogatására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ellenőrző-Köz-
beszerzési Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek javasolja, hogy a 
Jászladányi Polgárőr Egyesületet 2019. évben  1.000.000.- forint összegben támogassa 
a civil szervezetek támogatására elkülönített keretből. 
 
Erről értesül:   

 1./ Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság tagjai helyben 
 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 
 
Bagi Zsolt Arnold elnök szavazásra teszi, ki az, aki javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 
Magyar Vöröskeresztet 2019. évben 100.000.- forinttal támogassa? A bizottság 6 igen 
szavazattal egyhangúlag elfogadja a javaslatot, és a következő határozatot hozza: 
 
64/2019. (III.27.) Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság határozata  
Javaslat a Magyar Vöröskereszt támogatására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek javasolja, hogy a 
Magyar Vöröskeresztet 2019. évben 100.000.- forint összegben támogassa a civil 
szervezetek támogatására elkülönített keretből. 
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Erről értesül:   
 1./ Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság tagjai helyben 
 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 
 
Bagi Zsolt Arnold elnök szavazásra teszi, ki az, aki javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 
Nagycsaládosok Egyesületét 2019. évben 50.000.- forinttal támogassa? A bizottság 6 igen 
szavazattal egyhangúlag elfogadja a javaslatot, és a következő határozatot hozza: 
 
65/2019. (III.27.) Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság határozata  
Javaslat a Nagycsaládosok Egyesülete támogatására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek javasolja, hogy a 
Nagycsaládosok Egyesületét 2019. évben 50.000.- forint összegben támogassa a civil 
szervezetek támogatására elkülönített keretből. 
 
Erről értesül:   

 1./ Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság tagjai helyben 
 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 
 

Bagi Zsolt Arnold elnök szavazásra teszi, ki az, aki javasolja a Képviselő-testületnek, hogy 
az Összhang Művészeti Tehetséggondozó Alapítványt 2019. évben 30.000.- forinttal 
támogassa? A bizottság 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja a javaslatot, és a 
következő határozatot hozza: 

 
66/2019. (III.27.) Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság határozata  
Javaslat az Összhang Művészeti Tehetséggondozó Alapítvány támogatására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek javasolja, hogy az 
Összhang Művészeti Tehetséggondozó Alapítványt 2019. évben 30.000.- forint 
összegben támogassa a civil szervezetek támogatására elkülönített keretből. 
 
Erről értesül:   

 1./ Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság tagjai helyben 
 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 
 
Bagi Zsolt Arnold elnök szavazásra teszi, ki az, aki javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 
Jászladányért Egyesületet 2019. évben 100.000.- forinttal támogassa? A bizottság 6 igen 
szavazattal egyhangúlag elfogadja a javaslatot, és a következő határozatot hozza: 
 
67/2019. (III.27.) Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság határozata  
Javaslat a Jászladányért Egyesület támogatására 

 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek javasolja, hogy a 
Jászladányért Egyesületet 100.000.- forint összegben támogassa a civil szervezetek 
támogatására elkülönített keretből. 
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Erről értesül:   
 1./ Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság tagjai helyben 
 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 
 
Bagi Zsolt Arnold elnök szavazásra teszi, ki az, aki javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 
Jászladány Biztonságáért Alapítványt 2019. évben 50.000.- forinttal támogassa? A bizottság 6 
igen szavazattal egyhangúlag elfogadja a javaslatot, és a következő határozatot hozza: 
 
68/2019. (III.27.) Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság határozata  
Javaslat a Jászladány Biztonságáért Alapítvány támogatására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek javasolja, hogy a 
Jászladány Biztonságáért Alapítványt 2019. évben 50.000.- forint összegben 
támogassa a civil szervezetek támogatására elkülönített keretből. 
 
Erről értesül:   

 1./ Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság tagjai helyben 
 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 
 

Bagi Zsolt Arnold elnök szavazásra teszik, ki az, aki nem javasolja a Képviselő-testületnek a 
Peter Cerny Alapítvány a Beteg Koraszülöttek Gyógyításáért, a Segítő szívvel, jó szándékkal 
Közhasznú Alapítvány és az Országos Egyesület a Mosolyért Közhasznú Egyesület 2019. évi 
támogatását? A bizottság 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja a javaslatot, és a 
következő határozatot hozza: 

 
69/2019. (III.27.) Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság határozata  
Javaslat a nem helyi nonprofit szervezetek támogatására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ellenőrző-Köz-
beszerzési Bizottsága megtárgyalta és nem javasolja a Képviselő-testületnek a Peter 
Cerny Alapítvány a Beteg Koraszülöttek Gyógyításáért, a Segítő szívvel, jó 
szándékkal Közhasznú Alapítvány és az Országos Egyesület a Mosolyért Közhasznú 
Egyesület 2019. évi támogatását. 
 
Erről értesül:   

 1./ Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság tagjai helyben 
 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 
 

 

6. NAPIRENDI    PONT    

A NÜVI beszámolója a képviselő-testület két ülése között a közmunka programokban 
foglalkoztatottak által végzett munkákról 
Előadó: Göröcs László mb. intézményvezető 

 

Bagi Zsolt Arnold bizottság elnöke: Az írásos anyagot mindenki megkapta, kérdezi Göröcs 
László mb. intézményvezetőt, kívánja-e kiegészíteni, összefoglalni a beszámolót? 
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Göröcs László: Nem kívánja kiegészíteni. 

Bagi Zsolt Arnold elnök: Kérdezi, van-e valakinek kérdése a beszámolóval kapcsolatban? 

Bertalan László: Meglátszik a NÜVI munkája, például a Villám utcában is. Jó lenne, ha 
idővel minden terület így nézhetne ki. Talán így majd vissza lehet szorítani a szemetelést, ha 
ezeket a portákat, területeket megtisztítják. Kérdezi Göröcs Lászlót, sikerült-e elvégezni azt a 
munkát, amiről az elmúlt héten egyeztettek. 

Göröcs László: A járdát már kijavították, de az utat még nem. 

Bagi Zsolt Arnold elnök: kérdi, van-e valakinek további kérdése, észrevétele? 

 
Hozzászólás javaslat nem hangzik el. 

 

Bagi Zsolt Arnold elnök, szavazásra teszi ki az aki, elfogadásra javasolja a képviselő-
testületnek, a NÜVI beszámolóját a képviselő-testület két ülése között a közmunka 
programokban foglalkoztatottak által végzett munkákról? A bizottság 6 igen szavazattal 
egyhangúlag elfogadja a javaslatot és a következő határozatot hozza: 
 
 
70/2019.(III.27.) számú Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottsági határozat 
Javaslat a NÜVI a képviselő-testület két ülése között a közmunka programokban 
foglalkoztatottak által végzett munkákról szóló beszámolója elfogadására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ellenőrző-Köz-
beszerzési Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja a 
NÜVI a képviselő-testület két ülése között a közmunka programokban 
foglalkoztatottak által végzett munkákról szóló beszámolóját az előterjesztés szerinti 
tartalommal. 
 
Erről értesül:   

 1./ Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság tagjai helyben 
 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 
 
 
7. NAPIRENDI   PONT 

Előterjesztés a TV2 ajánlatának megtárgyalására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 

Bagi Zsolt Arnold bizottság elnöke: felkéri Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert, 
ismertesse a napirendi pontot. 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: Telefonon kereste meg a TV 2 ajánlatával, 
amelyet e-mailben is elküldtek. Az ajánlat szerint egy három perces kisfilmet készítenének el 
a településről, amelyet az önkormányzat rendelkezésére bocsátanának, és azt szabadon 
használhatnák. Úgy gondolja, hogy a Duna Tv által, a Világtalálkozó kapcsán készített kisfilm 
is nagyon jól sikerült, és most ismét aktuális lehet a település népszerűsítése.  

Major Antal: Biztosan jó lenne, de véleménye szerint most nincs erre pénze az 
önkormányzatnak. 




